
Zápisnica č. 1/2019 
zo zasadnutia Komisie MsZ pre výstavbu, územný plán, životné prostredie  

a ochranu prírody, konaného dňa 11.2.2019 

 

Prítomní:  MUDr. Marián Hojstrič, predseda komisie, poslanec MsZ 

Ing. Ľuboš Ontko – podpredseda komisie 

Ing. Vladimír Lizák, člen komisie 

Ing. Štefan Mních, člen komisie 

Ing. Vladimír Sajdák, člen komisie 

Ing. Ján Zahuranec, ml. 

Tomáš Gula 

Neprítomní: -- 
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  
1. Otvorenie 

2. Prerokovanie investičných akcií stavebníkov Sima plus, s.r.o., Trangusova ul.  

a Ing. L.B., Sadová ul.  

3. Prerokovanie (opakované) sťažnosti J. F., na J. G. vo veci zvodu dažďovej vody 

z nehnuteľnosti po doplnení podania J. G.  

4. Prejednanie žiadostí o výrub drevín 

5. Prerokovanie návrhu Programu odpadového hospodárstva Mesta Krompachy 

6. Prerokovanie návrhu Plánu investičných akcií Mesta Krompachy  

7. Prerokovanie Ročnej zmluvy so spoločnosťou Ekover, s.r.o.  

8. Prerokovanie návrhu rozpočtu  mesta na rok 2019 – 2021 

9. Prerokovanie návrhov majetkových prevodov 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

Komisia prerokovala jednotlivé body programu a ďalšie náležitosti predložené pri  

zasadnutí komisie: 

 

Bod č. 1.  Otvorenie: 

Zasadnutie komisie MsZ pre výstavbu, územný plán, životné prostredie a ochranu prírody 

otvoril podpredseda komisie Ing. Ľuboš Ontko – podpredseda komisie, privítal prítomných  

a pristúpil k prerokovaniu bodov programu zasadnutia komisie. 

 

Bod č. 2. Prerokovanie investičných akcií stavebníkov Sima plus, s.r.o., Trangusova ul.  

a L.B., Sadová ul: 
Ing. Anna Čupajová oboznámila členov komisie s oboma investičnými akciami.  

2.1. Stanovisko komisie k investičnému zámeru Sima plus, s.r.o. na Trangusovej ulici: 

komisia berie na vedomie predložený investičný zámer. Upozorňuje na zátopové územie a na 

odvodnenie a taktiež na potrebu zriadenia práva prechodu a prejazdu na projektovanej pozemneuj 
komunikácii. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7  

2.2. Stanovisko komisie k investičnému zámeru  Ing. L. B. na Sadovej ulici: odporúča vyzvať 

Ing. L. B.  aby predložil dokumentáciu na účel, akému bude stavba slúžiť, keďže všetko nasvedčuje 

tomu, že stavba je realizovaná na podnikateľské účely, ubytovanie. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 



Bod č. 3. Prerokovanie (opakované) sťažnosti J. F., na J. G.  

vo veci zvodu dažďovej vody z nehnuteľnosti po doplnení podania J. G.:  
Stanovisko komisie: komisia odporúča preskúmať vydané územné, stavebné a kolaudačné 

povolenia stavby r. d. p. B. a p. S. so zreteľom na prístupovú cestu k rodinným domom. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

Bod č. 4. Prejednanie žiadostí o výrub drevín: 

Komisia prerokovala žiadosti o výrub drevín v areáli „Čarda“ a v areáli nemocnice. 

Stanovisko komisie:  

4.1. výrub 2 ks drevín v areáli „Čarda“: komisia odporúča MsÚ Krompachy požiadať  

Okresný úrad, OŽP v Spišskej Novej Vsi o povolenie výrubu predmetných drevín. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

4.2. výrub 4 ks drevín v areáli nemocnice: komisia odporúča MsÚ Krompachy požiadať 

Okresný úrad, OŽP v Spišskej Novej Vsi o povolenie výrubu 2 ks jarabín. Pre smrekovce žiada 

komisia predložiť PD riešenia daného územia a následne sa komisia vyjadrí k výrubu smrekovcov. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

Bod č. 5. Prerokovanie návrhu Programu odpadového hospodárstva Mesta Krompachy: 

Ing. Štefan Ondáš oboznámil členov komisie s návrhom Programu odpadového hospodárstva 

(POH) mesta Krompachy.  

Stanovisko komisie: odporúča MsZ schváliť Program odpadového hospodárstva mesta 

Krompachy. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

Bod č. 6.  Prerokovanie návrhu Plánu investičných akcií Mesta Krompachy na rok 2019: 

Ing. Štefan Ondáš oboznámil členov komisie s návrhom Plánu investičných akcií v meste 

Krompachy na rok 2019. 

Stanovisko komisie: odporúča MsZ schváliť Plán investičných akcií v meste Krompachy  

na rok 2019. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

Bod č. 7. Prerokovanie Ročnej zmluvy so spoločnosťou Ekover, s.r.o.: 

Ing. Štefan Ondáš oboznámil členov komisie s Ročnou zmluvou Mesta Krompachy so 

spoločnosťou Ekover s.r.o. 

Stanovisko komisie: odporúča MsZ schváliť predloženú Ročnú zmluvu. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

Bod č. 8. Prerokovanie návrhu programového rozpočtu  mesta na rok 2019 – 2021: 

Ing. Erika Balážová oboznámila členov finančnej komisie a komisie pre výstavbu, ÚP, ŽP  a OP 

s návrhom programového rozpočtu  mesta na rok 2019 – 2021.  

Stanovisko Komisie pre výstavbu, ÚP, ŽP  a OP: odporúča MsZ rozpočet schváliť. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

Bod č. 9. Prerokovanie návrhov majetkových prevodov. 

Ing. Erika Balážová oboznámila členov finančnej komisie a komisie pre výstavbu, ÚP, ŽP  a OP 

so žiadosťami obyvateľov mesta o odkúpenie pozemkov.  

Stanovisko Komisie pre výstavbu, ÚP, ŽP  a OP: 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

9.1. Žiadosť O. P. s manželkou: komisia odporúča MsZ schváliť odpredaj časti pozemku 



pod oporným múrom žiadateľa s tým, že všetky náklady súvisiace s prevodom tohto majetku 

bude hradiť žiadateľ. Ostatné dve parcely neodporúča odpredať.  

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

9.1. Žiadosť M.S.: komisia odporúča MsZ Krompachy odpredaj predmetných pozemkov. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Za: 7 

 

10. Rôzne: Neboli predložené žiadne ďalšie návrhy na prerokovanie. 

 

12. Záver: 

Ing. Vladimír Lizák poďakoval  prítomným za účasť. 

 

 

Zapísal: Ivo Hinďoš    

V Krompachoch, dňa  11.2.2019    

 

 

 

 

 

Marián Hojstrič, v. r. 

                 predseda komisie 
 


